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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan áll a dopping-törvény előkészítése?" címmel a Házszabály 91. §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani Gyurcsány Ferenc gyermek-, ifjúsági és sportminiszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tiltott teljesítményfokozó és doppingszerek kérdése hosszú ideje a sport világának egyik
legfontosabb problémáját jelenti. A közeli és a távoli múlt számos eseménye egyértelműen
rávilágít arra, hogy a doppingszerek nagyarányú használata nem csak az embereknek a sport
tisztaságába vetett hitét ingatja meg, hanem súlyosan veszélyezteti a sportolók, különösen
pedig a fiatal sportolók egészségét.
Hazánkban is több szomorú eset hívta már fel a figyelmet az egészségkárosító doppingszerek
kérdésére, a megfelelő törvényi szabályozás azonban még mindig nem született meg . Három
fideszes képviselő a tavalyi év során már kezdeményezte a Büntető Törvénykönyv ezen
irányú módosítását, azonban a kormány azzal az indoklással nem támogatta az előterjesztést,
mely szerint a kabinet hamarosan előáll a már előkészítés alatt álló saját verziójával . Mindez
2003 márciusában történt. Azóta azonban mély hallgatás veszi körül az ügyet .

Mindezek alapján kérdezzük Miniszter urat, hogyan áll az úgynevezett dopping-törvény
előkészítése, mikorra várható, hogy a kormány az Országgyűlés elé terjeszti javaslatát?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . február 2 .

K/8508 .

írásbeli kérdés

Erdős Norbert
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